
0 ARONDIRANIH
ZEMLJIŠČIH

Mestni odbor SKZ-LS je 7. 5. skli-
cal razšiijeno sejo ljubljanske in no-
tranjske regije, ki so se je udeležili
tudi visoki gostje. Poleg ministra za
pravosodje dr. R. Pirnata, se je se-
stanka udeležil tudi M. Podobnik, za-
man pa smo čakali na M. Markeževo,
ki naj bi nadomeščala ministra za
kmetijstvo dr. J. Osterca.

Osrednja točka seje je bil problem
arondiranih zemljišč, ki v osnutek za-
kona o denacionalizaciji ni vključena.
Po razlagi dr. Pirnata, so odborniki
zavzeli stališče, da se arondirana zem-
ljišča vključijo v zakon o denacionali-
zaciji, ne pa v kakšen drug zakon.
Ponovno so potrdili. da se strinjajo
s tem, da se krivično odvzeta zemlja
vrne vsem prizadetim v naravi. Ker
pa pričakujemo, da se bo proces vra-
čanja odvijal dlje časa, so odborniki
predlagali, da se zemljo prednostno
vrne tistim, ki že sedaj kmetujejo.

V drugi točki so direktorji Kmetij-
skih zadrug na ljubljanskem območju
orisali probleme s predelovalno indu-
strijo; predvsem mlekarsko in mesno.
Na predlog direktorja KZ Ljubljana
so odborniki sprejeli stališče, da niti
kmet niti zadruga ne soglašata s po-
godbo o odkupu mleka, ki jo je sesta-
vila Ljubljanska mlekarna sama brez
sodelovanja zadrug. Pogodbo bodo
podpisali šele, ko jo bo potrdil repu-
bliški sekretariat za kmetijstvo. Kme-
tijske zadruge so izrazile željo po tes-
nejšem sodelovanju s SKZ-LS, ker
jim z odvzemorti pospeševalne službe
pogrešajo stike s kmeti. Tudi pri tej
točki je bilo precej kritik na račun
RSKGP: tako na njihovo nedina-
mično ukrepanje kot na izostanke pri
sestankih. Po drugi strani pa so poh-
valili ministra dr. R. Pirnata, da se je
odzval vabilu, kljub strokovno neer.a-
kovrednim sogovornikom.
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